
Verslag van de algemene ledenvergadering (ALV) van de Sassenheimse IJsclub d.d. 7-11-2023 
Gehouden in het clubgebouw aan de Kagerweide. Start 20.30 uur. 
Er waren, ondanks de hevige wind en regen, toch nog 23 mensen aanwezig. 
 

1. Opening en vaststelling agenda: 

• De penningmeester opent de vergadering. Hij meldt dat Rob Kuyp, de voorzitter,  herstellend 
is van een hartprobleem, en daardoor afwezig is, en dat hij deze keer de vergadering zal 
leiden. De vergadering wenst Rob beterschap toe. 

• Hij verwelkomt erelid Aat Vos, de zustervereniging uit Lisse en alle overige aanwezigen. 

• Er zijn afmeldingen ontvangen van bestuursleden Leo de Vogel en Roel Alferink en van erelid 
Kees Moolenaar. 

• Hij refereert aan het overlijden van Marjan Benschop. Een gemis voor velen en zeker ook 
voor de ALV. 

• Er zijn geen mutaties op de agenda. De agenda wordt vastgesteld. 
 

2. Ingekomen stukken en mededelingen: 

• Er zijn geen vermeldenswaardige ingekomen stukken of mededelingen, anders dan 
geagendeerd. 

 
3. Notulen jaarvergadering 2022: 

• Deze zijn te vinden op de website. De secretaris leest deze, traditiegetrouw, voor. 

• Er zijn geen vragen of opmerkingen en het verslag wordt goedgekeurd door de aanwezigen. 
 

4. Jaarverslag secretaris: 

• Dit staat eveneens op de website. De secretaris leest het verslag voor. 

• Hij vermeld dat het aantal leden van 1.690 gedaald is naar 1.279. Dit komt o.a. door een 
andere leeftijdsindeling voor gezinsleden.  

• Het is een leuk jaar geweest, omdat er toch nog 2 dagen, in december,  genoten is van 
natuurijs.  

• De overige punten staan geagendeerd. Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 

5. Verslag penningmeester: 

• Ook dit verslag is te vinden op de website. De penningmeester deelt aan de aanwezigen een 
kopie uit.  

• Er zijn dit jaar enkele incidentele uitgaven gedaan, zoals de statutenwijziging, de 
automatisering van de ledenadministratie en de aanschaf van nieuwe borden en vlaggen. 

• Voor het overige is het een normaal jaar, waarbij aangetekend wordt dat de kosten voor 
NUON (elektra en gas) toch een groot deel van de uitgaven betreffen. Er is overleg gaande 
met onze buren, Tjarda, om na te gaan of wij hier samen in kunnen optrekken. 

• Daarnaast is er contact met een medegebruiker, waardoor we ook de kosten van het gebouw 
kunnen  drukken (zie punt 8). 

• De uitgave voor drukwerk zullen afnemen i.v.m. de geautomatiseerde ledenadministratie.  

• Uiteraard is ook de penningmeester verheugd dat er is geschaatst en dat levert toch altijd 
weer wat extra geld voor de vereniging op. 

• Er zijn geen vragen of opmerkingen.  
 

6. Verslag kascontrolecommissie: 

• Frederique Leenheer meldt dat de commissie bij de penningmeester op bezoek is geweest en 
de boeken hebben gecontroleerd. Zij hebben geen onregelmatigheden aangetroffen. De 
vergadering verleent het bestuur decharge. 

 



7. Benoeming nieuwe kascontrole commissie: 

• Voorgesteld wordt dat deze bestaat uit Frederique Leenheer, Mary Lou Middel-Leenheer en 
Toos Meijer (reserve). De vergadering gaat akkoord. 

 
Er wordt een korte pauze ingelast voor koffie en de verkoop van loten. 
 

8. Automatisering ledenadministratie: 

• Peter Ammerlaan is de trekker in deze als beheerder van de ledenadministratie. Hij vertelt 
dat bij het uitreiken van de uitnodiging voor deze ALV en de nieuwe meerjarige pasjes ook 
gevraagd is naar emailadressen. Een aantal leden heeft zelf via de website een mailadres 
opgegeven. Inmiddels hebben we de mailadressen van ruim de helft van de leden. Daardoor 
wordt het eenvoudiger met de leden te communiceren. Ook gebruiken we voor de 
communicatie de website en X (voorheen twitter). 

• Het ledenbestand is nu geautomatiseerd en voldoet aan de AVG regels rond privacy. 

• Het systeem is getest en functioneert.  
 

9. Medegebruik clubgebouw: 

• Er is afgelopen jaar gesproken met de Kynologenvereniging Rijnland (KV Rijnland), een 
hondenschool. Zij zouden graag het gebouw willen gebruiken in de periode 1 april tot 1 
november en een stukje van het terrein. Dat past uitstekend bij onze activiteiten.  

• KV Rijnland heeft overleg met ons en met de gemeente. Een omgevingsvergunning is 
gevraagd voor het gebruik van het stukje terrein en wat opslagruimte. Dit is inmiddels 
gepasseerd.  

• Wij hebben zowel om die reden contact met de gemeente als vanwege het opstalrecht, 
waarvoor nog steeds geen overeenkomst is. 

• We verwachten na de winter, samen met KV Rijnland, wat aanpassingen en onderhoud te 
doen in het gebouw. 

• Vanuit de aanwezigen wordt gemeld dat men blij is met medegebruik en het delen van 
kosten. Als het gebouw regelmatig in gebruik is, is dat ook beter voor het gebouw zelf. Er zijn 
geen verdere vragen of opmerkingen.  

 
10. Vaststelling contributie seizoen 2024 – 2025: 

• De contributie is sinds 2009 niet verhoogd. We ontkomen er niet aan de contributie een keer 
te verhogen, zoals vermeld op de uitnodiging voor deze vergadering. 

• De aanwezigen hebben daar geen vragen over en de vergadering gaat akkoord met de 
voorgestelde verhogingen. 

 
11. Bestuursverkiezingen: 

• Aftredend zijn Piet Kralt, Peter Ammerlaan en Kees Verkleij. Zij hebben zich herkiesbaar 
gesteld. Er hebben zich bij de secretaris geen nieuwe kandidaten gemeld. De vergadering gaat 
akkoord met de herbenoeming van genoemde bestuursleden. 

 
12. Rondvraag en sluiting: 

• Erelid Aat Vos bedankt de IJsclub voor de uitnodiging en de vlotte bijeenkomst. Hij wenst de 
IJsclub een goed seizoen toe met veel ijsplezier. 

• Om 21.30 uur sluit de penningmeester de vergadering. 
 
 
 
 


